

سياسة الصحة والسلامة والبيئة HEALTH, SAFETY AND ENVIRONMENT (HSE) POLICY

International College of Engineering and Management (ICEM) considers its' priority to sustain minimum effects of the health and safety working environment in all business aspects. Human health and safety protection are the organization's priority, including our employees, students, contractors, suppliers, and visitors. ICEM makes every reasonable effort to control and remove hazards, prevent accidents, preserve and promote health, and protect against injury and illness.

It strives to achieve these through the following:

- Comply with applicable Health, Safety, and Environment (HSE) laws, regulations, and other requirements as identified; and pertinent to our activities and performance.
- Commit to preventing occupational ill-health and injury and providing a workplace where potentially harmful conditions to employees, students, contractors, suppliers, and visitors are identified, assessed, controlled, and communicated.
- Design processes and develop the workplace in a manner that ensures the minimization of occupational Health and Safety hazards.
- Empower and create awareness among employees to stop unsafe acts or conditions and encourage reporting hazards, near misses, and accidents.
- Conduct inspections and audits to ensure effective management of HSE throughout the campus.
- Train employees in various HSE areas to prevent unsafe conditions and behaviors and respond promptly to emergency situations.
- Target a zero fatality and Lost of Time Injuries (LTI).
- 100% consultation with and participation of employees at various levels for better and safe work practices.
- Ensure that energy and water are used responsibly and conserved through innovative practices and procedures.
- Prevent pollution whenever possible.
- Measure, review, and transparently report HSE performance.

This policy, which forms the basis of establishing and reviewing the HSE performance, is regularly monitored to ensure the objectives are achieved, reviewed, and revised as necessary in light of legislative and organizational changes. It is circulated to all employees and stakeholders and made available to the public on demand.



Dr. Yinghui Zhao
College Dean
October 2022

د. ينكوي تشاو
عميد الكلية
أكتوبر 2022

إن من أولويات الكلية الدولية للهندسة والإدارة الحفاظ على الحد الأدنى من تأثيرات بيئة العمل على الصحة والسلامة في جميع جوانب الأعمال. إن صحة و سلامة الإنسان هي من الإلتزامات ذات الأولوية للمجموعة والتي تشمل الموظفين والطلاب والمقاولين والموردين و الزوار. تبذل الكلية كل الجهد في السيطرة على المخاطر وإزالتها والوقاية من الحوادث ، والحفاظ على الصحة وتعزيزها ، والحماية من الإصابات والأمراض. وتسعى جاهدة لتحقيق ذلك من خلال ما يلي:

- الإمتثال لقوانين وأنظمة الصحة والسلامة والبيئة المعمول بها والمتطلبات الأخرى ذات الصلة بأنشطتنا وأعمالنا.
- الإلتزام بمنع إنتلال مستوى الصحة المهنية والإصابات وتوفير مكان عمل يتم فيه تحديد الظروف التي يحتمل أن تكون ضارة للموظفين والطلاب والمقاولين والموردين والزائرين وتقييمها ومراقبتها والإبلاغ عنها.
- تصميم العمليات وتطوير أماكن العمل بطريقة تضمن تقليل مخاطر الصحة والسلامة المهنية.
- تمكين وخلق الوعي بين الموظفين لوقف الأعمال أو الظروف غير الآمنة والمبادرة بالإبلاغ عن الحوادث و مصادر الخطر.
- إجراء عمليات التفتيش والتدقيق لضمان الإدارة الفعالة للصحة والسلامة في جميع أنحاء الحرم الجامعي.
- تدريب الموظفين في مختلف دورات الصحة والسلامة لمنع الظروف والسلوكيات الغير آمنة وطرق الاستجابة الفورية لحالات الطوارئ.
- السعي في تحقيق الهدف الصفري في الوفيات والإصابات المضيق للوقت.
- إستشارة ومشاركة الموظفين على مختلف المستويات بنسبة 100% من أجل ممارسات عمل أفضل وأكثر أماناً.
- ضمان استخدام الطاقة والمياه بشكل صحيح والحفاظ عليهما من خلال الممارسات والإجراءات المبتكرة.
- منع التلوث قدر الإمكان.
- قياس أداء الصحة والسلامة والبيئة ومراجعتها والإبلاغ عنه بشفاافية.

تشكل هذه السياسة الأساس لإنشاء ومراجعة أداء الصحة والسلامة والبيئة ، حيث تتم مراقبتها بانتظام لضمان تحقيق الأهداف ومراجعتها حسب الضرورة على ضوء التغييرات التشريعية والتنظيمية. تم تعميم هذه السياسة على جميع الموظفين وأصحاب الشأن كما انها متاحة للجميع عند الطلب.

